



A comprehensive leasing solution including preventive and corrective maintenance

For railway operators who want to focus on their core business

FULL SERVICE LEASE

- An all-inclusive service
- Guaranteed availability
- Experienced maintainers

FULL FLEX LEASE

- Short term lease requirements
- Standard all-in lease conditions
- Guaranteed availability

SOGGY LEASE

- Choose your own maintainer
- Alpha Trains covers Heavy Maintenance



FULL SERVICE at a glance:

- Standard all-in lease rates and tailor-made leasing solutions depending on actual mileage
- Preventive and corrective maintenance provided by experienced maintainers
- 24-hour hotline and on-site maintenance
- No keeper and ECM responsibility for the lessee
- Committed availability levels to ensure maximum utilisation

Why FULL SERVICE?

Together with our pre-selected maintenance partners we strive to deliver the right traction (both diesel and electric) with professional maintenance service along the way. Market liberalisation fuels competition, and therefore fleet reliability is a key lever to increase efficiency and reduce total cost of ownership. Our Full Service Lease offer allows you to fully focus on your operational activities whilst we take care of the rest.

25 YEARS
OF EXPERIENCE

22 COUNTRIES
OF OPERATION



556
LOCOMOTIVES

150
EMPLOYEES





Die ganzheitliche Leasinglösung inklusive präventiver und korrektiver Instandhaltung

Sie konzentrieren sich auf Ihr Kerngeschäft - wir übernehmen die Instandhaltung

FULL SERVICE LEASE

- All-Inclusive Service
- Garantierte Verfügbarkeit
- Kompetente Fachpartner für die technische Instandhaltung

FULL FLEX LEASE

- Für Kurzfrist-Mieten
- Standard All-In Leasing-konditionen
- Garantierte Verfügbarkeit

SOGGY LEASE

- Eigene Wahl bei Wartung & Instandhaltung
- Übernahme der schweren Instandhaltung durch Alpha Trains

FULL SERVICE auf einen Blick:

- Standard-All-in-Leasingraten und maßgeschneiderte Leasinglösungen je nach Laufleistung
- Präventive und korrektive Instandhaltung durch unsere erfahrenen Servicepartner
- 24-Stunden-Hotline und Vor-Ort-Wartung
- Keine Halter- und ECM-Verantwortung für den Mieter
- Garantierte Verfügbarkeit, um eine maximale Auslastung zu gewährleisten

Warum FULL SERVICE?

Gemeinsam mit unseren erfahrenen Servicepartnern geben wir Ihnen die passenden Triebfahrzeuge (Diesel- und E-Loks) mit den richtigen Instandhaltungsleistungen an die Hand. Die Marktliberalisierung fördert den Wettbewerb, und die Zuverlässigkeit Ihrer Flotte ist ein wichtiger Faktor zur Steigerung der Effizienz und zur Senkung der Gesamtkosten. Mit unserem Full-Service-Leasing können Sie sich voll auf Ihre operativen Aktivitäten konzentrieren. Wir kümmern uns um den Rest.



25 JAHRE
ERFAHRUNG

22 EINSATZ-
LÄNDER



556
LOKOMOTIVEN

150 MITARBEITER